

Homework for Level Three

Date due: 28/04/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/04/28

Islamic Education (التربية الإسلامية)

التمرين الأول:- مراجعة موضوع (أسماء الله الحسنى) على الصفحات 12-15 من كتاب الإسلامية 3 ثم الإجابة عن السؤال التالي في دفتر الواجب البيتي:

- كتابة خمسة أسماء من أسماء الله الحسنى مع شرح مختصر لمعنى كل إسم.

Excercise1:- Revise the subject of (The Names of Allah) on P.12-15 from the Islamic Education Book3 and answer the following questions in your homework book:

- List Five Names of Allah (SWT) with a brief explanation for each of them.

1-

2-

3-

4-

5-

التمرين الثاني: مراجعة حديث رقم 8 (مَنْ أَحَقُّ النَّاسِ بِصَحْبَتِي) على الصفحة 139 من كتاب التربية الإسلامية-3 للتسميع داخل الفصل والإجابة على السؤال التالي :

- كيف نساعدُ الأم في حياتنا اليومية وما أهمية ذلك؟

Excercise2:- Revise Hadeeth number 8 (Which of all ...) from the Islamic Education Book3 on P.139 to recite it in the classroom and answer the following question:

- How can we help our mums and what is the importance of that?

.....

.....

التمرين الثالث:- مراجعة موضوع الوضوء ص43 من كتاب التربية الاسلامية-3 والإجابة عن السؤال التالي:

Excercise3: - Revise the subject of (Wudu') on P. (43) from the Islamic Education - Book3 then answer the following question:-

- ما معنى الغُرّة؟ وضّحوا باختصار.

- What does “Ghurrah” mean? Briefly, explain.

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....

.....